

<Date>

လေးစားရပါသော <student name> ၏ မိဘ/အထိန်းသူ -

ယခုစာက ကပြန်ပို့ရန် ကော်ဝင်းသင်းကြီးအသံထုတ်ပေးသည့်အပြင် နေရာတစ်နေရာတွင် အသံထုတ်ပေးမည့်အခါ အသံထုတ်ပေးရန် အခက်အခဲများ ရှိပါသည်။ IGDIs ဆိုသည်မှာ တစ်ဦးချင်းစီ ပြီးစီးရန်အတွက် ပြုစုပေးထားသော အသံထုတ်ပေးရေး အစီအစဉ်ဖြစ်ပြီး အသံထုတ်ပေးရေး အစီအစဉ်အဖြစ် အသံထုတ်ပေးရန် အခက်အခဲများ ရှိပါသည်။ ၎င်းတို့သည် အတန်းအဆင့်မြင့် စာပေတိုက်ဝင်ကော်ဝင်းသင်းသားများအတွက် အသံထုတ်ပေးရေး အစီအစဉ်အဖြစ် အသံထုတ်ပေးရန် အခက်အခဲများ ရှိပါသည်။ အထောက်အကူပိုင်း လိုအပ်သောကော်ဝင်းသင်းကို ခြံချခင်းသတ်မှုနှင့် ပရိဝေက (prek) ကော်ဝင်းသင်းတိုင်းအကြား IGDIs ကို တစ်စုတစ်ဖွဲ့ပုံစံဖြင့် ပေးအပ်ပါသည်။

စာသင်ပစ္စည်းလွှဲပြောင်းပေးရန် မှု ကော်ဝင်းသင်းအား စာပေတိုက်ဝင် မရှိမဖြစ်အသံထုတ်ပေးရန် အစီအစဉ်အဖြစ် အသံထုတ်ပေးရန် အခက်အခဲများ ရှိပါသည်။ IGDIs ဆန်းစစ်မှုက ကော်ဝင်းသင်းအသံထုတ်ပေးရေး အစီအစဉ်အဖြစ် အသံထုတ်ပေးရန် အခက်အခဲများ ရှိပါသည်။

- အကရာစာလမ်း၏ အမည်ကို ဖတ်ရှုရန် ပစ္စည်းအသံထုတ်ပေးရန် အစီအစဉ်အဖြစ် အသံထုတ်ပေးရန် အခက်အခဲများ ရှိပါသည်။
- ပုံစံအမျိုးမျိုး (ဥပမာ - ပုံစံကို ဖတ်ရှုရန် စာတမ်းတစ်ပုဒ်)
- စကားလုံးအသံထုတ်ပေးရန် အစီအစဉ်အဖြစ် အသံထုတ်ပေးရန် အခက်အခဲများ ရှိပါသည်။ (ဥပမာ "ကတ္တီ (cat) က /စီ (c) / ဖတ်ရှုရန်အစီအစဉ်အဖြစ် အသံထုတ်ပေးရန် အခက်အခဲများ ရှိပါသည်။)
- သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်အသံထုတ်ပေးရန် (ဥပမာ- အသံထုတ်ပေးရန် အစီအစဉ်အဖြစ် အသံထုတ်ပေးရန် အခက်အခဲများ ရှိပါသည်။)
- ကာရနွေထုတ်ပေးရန် အစီအစဉ်အဖြစ် အသံထုတ်ပေးရန် အခက်အခဲများ ရှိပါသည်။

သင့်ကော်ဝင်းသင်း၏ IGDIs ခြံချခင်းစုစုပေါင်းသည် လူမှုဝန်ထမ်းများ၏ စာပေတိုက်ဝင် အသံထုတ်ပေးရေး အစီအစဉ်အဖြစ် အသံထုတ်ပေးရန် အခက်အခဲများ ရှိပါသည်။

အခန်းကဏ္ဍ (တစ်စုတစ်ဖွဲ့အစီအစဉ်အဖြစ် အသံထုတ်ပေးရန် အခက်အခဲများ ရှိပါသည်။)	ကော်ဝင်းသင်း၏ အမည်ကဏ္ဍ ရှိမှု	စံနှုန်းများ (အတန်းအဆင့်အလိုက် ခြံချခင်းစုစုပေါင်းအသံထုတ်ပေးရန် အစီအစဉ်အဖြစ် အသံထုတ်ပေးရန် အခက်အခဲများ ရှိပါသည်။)
ဆောင်းပါး		
ဆောင်းပါး		
ပုံစံအမျိုးမျိုး		

ကော်ဝင်းသင်းအသံထုတ်ပေးရန် အစီအစဉ်အဖြစ် အသံထုတ်ပေးရန် အခက်အခဲများ ရှိပါသည်။ အသံထုတ်ပေးရန် အစီအစဉ်အဖြစ် အသံထုတ်ပေးရန် အခက်အခဲများ ရှိပါသည်။ အသံထုတ်ပေးရန် အစီအစဉ်အဖြစ် အသံထုတ်ပေးရန် အခက်အခဲများ ရှိပါသည်။ အသံထုတ်ပေးရန် အစီအစဉ်အဖြစ် အသံထုတ်ပေးရန် အခက်အခဲများ ရှိပါသည်။ အသံထုတ်ပေးရန် အစီအစဉ်အဖြစ် အသံထုတ်ပေးရန် အခက်အခဲများ ရှိပါသည်။ အသံထုတ်ပေးရန် အစီအစဉ်အဖြစ် အသံထုတ်ပေးရန် အခက်အခဲများ ရှိပါသည်။

အကယ်၍ သင့်ကော်ဝင်းသင်း၏ စာပေတိုက်ဝင် အသံထုတ်ပေးရန် အစီအစဉ်အဖြစ် အသံထုတ်ပေးရန် အခက်အခဲများ ရှိပါသည်။ သင့်ကော်ဝင်းသင်း၏ စာပေတိုက်ဝင် အသံထုတ်ပေးရန် အစီအစဉ်အဖြစ် အသံထုတ်ပေးရန် အခက်အခဲများ ရှိပါသည်။ သင့်ကော်ဝင်းသင်း၏ စာပေတိုက်ဝင် အသံထုတ်ပေးရန် အစီအစဉ်အဖြစ် အသံထုတ်ပေးရန် အခက်အခဲများ ရှိပါသည်။ သင့်ကော်ဝင်းသင်း၏ စာပေတိုက်ဝင် အသံထုတ်ပေးရန် အစီအစဉ်အဖြစ် အသံထုတ်ပေးရန် အခက်အခဲများ ရှိပါသည်။

ရိုသားဖြာဖြာ

<Teacher name>